古天樂古樂團國際歌影迷會2015年度入會表格

Louis Koo International Fans Club Year 2015 Application Form


	□
	續會 (舊會員編號) (請填寫你的名字及有更改的資料)
Renew Application (Membership No.)            
(Please fill in your name and all changed information only)

	
	

	□
	新會員

New Member

	
	

	□
	學生會員

Student Member

	
	

	中文姓名 Name of Chinese
	

	
	

	英文姓名 Name of English
	

	
	

	古仔部落格ID  Louis Koo’s Blog ID
	

	
	

	性別 Sex
	F / M
	出生日期 Birth of Date (DD/MM/YYYY)
	       /       /

	
	

	職業 Occupation
	
	聯絡電話 Phone No.
	

	
	

	聯絡地址 Address
	

	
	

	Email Address (1)
	
	@
	

	
	

	Email Address (2)
	
	@
	

	
	

	入會日期
Date of Enrolment
	         /       /
	
	續會日期
Date of Renewal
	         /        

	
	DD     /    MM   /   YYYY
	
	
	DD     /    MM   


注意事項 Notice

申請者如欲以學生會員身份加入成本會會員，必須於遞交入會表格時提供相關證明予本會核查，所有香港及海外古迷均可以此方法加入成會員。

If student applicator wants to join as member, you have to provide us with student id or regarding info for us to check, this is suitable for all HK and overseas fans.
入會方法 Join Method

填寫本入會表格，連同已繳費的銀行入數紙及已貼上足額郵票之回郵信封一個，寄回「香港九龍尖沙咀郵政信箱96176」。

Please print and fill out this form, then send the application form with the original deposit slip and a returned envelope (with post-stamp and returning address on the envelope) to the following mail address:
P.O. Box No. 96176, Tsim Sha Tsui Post Office, Kowloon, Hong Kong.
或可將此表格連同入數紙之電腦檔案，寄回本會電郵「louiskoofans@yahoo.com.hk」。

OR sent the application form with the deposit slip through our mail 「louiskoofans@yahoo.com.hk」
會籍有效日期由申請日計起至2015年12月31日止。

Membership is valid from joining date to 31st October 2015.

For Official Use Only


Membership No.:        		     


Payment method: 


□Bank in, Ref. no.:               


□Cash


Payment Date :          		     











